
 

BRM.0012.6.5.2020 
 

 
 

Protokół nr 17/2020 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu 18 maja 2020 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 
 

 

Czas  trwania posiedzenia 14.00 – 14.40 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji – spóźnił się 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta, 

2) Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

3) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia, 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji  

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 15/2020 i 16/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

5. Raport o stanie gminy za 2019 r.  

6. Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” za 2019 r. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016-2021” za 

2019 r.  
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8. Sprawy wymagające opinii Komisji: 

 przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2021 dla 

Miasta Inowrocławia za 2019 r., 

 przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdanie z realizacji 

Miejskiej Strategii   Rozwiązywania Problemów Społecznych za 2019 r. 

9. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r.  

10. Sprawy bieżące. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
 

Ad 3. Przyjęcie protokołów nr 15/2020 i 16/2020 posiedzenia Komisji. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 15/2020 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 16/2020 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta przedstawiła członkom Komisji:  

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.;  

- Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez Kujawskie Centrum 

Kultury;  

- Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez Bibliotekę Miejską 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu;  

- Informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019.  

(Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowić będzie załącznik do protokółu 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia).  

Ponadto poinformowała, ze Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia 

za 2019 r., uzyskało pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy.  

 

Dyskusja: 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Z treści uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy wynika, że na koniec roku 2019 zaległości budżetowe wskazane 
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w sprawozdaniu wyniosły 44 mln zł? Pomimo wykonanych, prawnie 

dozwolonych czynności windykacyjnych zaległości budżetowe Miasta wzrosły 

w relacji do analogicznego okresu roku ubiegłego o kwotę 2 977 006 zł. Proszę 

o krótkie wyjaśnienie z czego to wynika, bo kwota jest niemała. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zaległości budżetowe wzrastać będą, bowiem niektóre z nich, takie jak świadczenia 

alimentacyjne będą stale wzrastać dopóki ten zobowiązany żyje i ma obowiązek 

alimentacyjny. Należności z tytułu zaliczek i funduszu alimentacyjnego to kwota 

ponad 20 000 000 zł. Nie tylko Inowrocław się z tym boryka, bo wiele innych miast 

również. Następną dużą pozycją wśród zaległości stanowią należności czynszowe. 

Wprowadziliśmy różne formy, m.in. możliwość odpracowania, ale niestety część 

ludzi się poczuwa do tego, a niektórzy nie i trzeba całą windykację prowadzić. Stąd 

są te przyrosty.   

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie przedłożonych i omówionych przez p. Skarbnik sprawozdań  

z wykonania budżetu za 2019 r.:  

 

1) Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.: 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 6/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu Sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2019 r.   

 

2) Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez Kujawskie 

Centrum Kultury: 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 7/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu Sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez 

Kujawskie Centrum Kultury. 

 

3) Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez Bibliotekę 

Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 8/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu Sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2019 r. przez 

Bibliotekę Miejską im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu.  

 

4) Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2019:  
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1.  

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 9/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu Informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 

2019. 
 

Ad 5.  Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r. 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił członkom Komisji „Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r.”. 

Raport stanowi załącznik nr 3 do protokółu.  
 

Dyskusja: 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

W Raporcie o stanie gminy za 2019 rok na stronie 4 brakuje mi, w punkcie „Ochrona 

zdrowia i pomoc społeczna”, informacji o żłobkach. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Informacja o żłobkach jest na stronie 4 w „Oświacie”, a powinna być w „Ochronie 

zdrowia i pomocy społecznej”. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę to sprostować. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o pozytywnym 

zaopiniowaniu Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 10/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
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Ad 6.  Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu Życzliwa Przystań” za 

2019 r. 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił informację „Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa 

Przystań” za rok 2019. Dodał, że jest to jedna z placówek wsparcia dziennego na 

terenie Miasta Inowrocławia, drugą placówką jest Środowiskowy Dom 

Samopomocy, służy wsparciu dziennemu dla ludzi z zaburzeniami psychicznymi, 

natomiast Dom Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” jest dla ludzi starszych 

i przewlekle chorych. 
 

Pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji „Ocena funkcjonowania Domu 

Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” za rok 2019 ? 
  

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 11/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji „Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu 

„Życzliwa Przystań” za rok 2019 r. 

 

Ad 7.  Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie 

działań w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016 – 

2021” za 2019 r.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016 – 2021” za 

2019 r. W dniu 21 marca 2016 r. Rada Miejska Inowrocławia przyjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia „Planu działań w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta 

Inowrocławia na lata 2016-2021”. Materiał, który Państwo macie to sprawozdanie 

częściowe za 2019 rok. 
 

Dyskusja. 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

W sprawozdaniu jest bardzo dużo takich informacji ogólnych, brakuje mi podania 

miejsca i godziny przy podanych spotkaniach czy wykładach; są tylko daty i tematy, 

a nie ma miejsca i godziny gdzie te spotkania się odbywają i o której godzinie. 

Zwracałam się już, żeby o tego typu wydarzeniach Komisja była informowana 

wcześniej. Proszę ten materiał o te informacje uzupełnić. 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

Nie spotkałem się z taką praktyką, aby wskazywać w sprawozdaniu miejsce 

i godzinę, gdzie spotkanie się odbyło. Sprawozdanie pisze się na takim poziomie 

ogólnym, całościowe będzie potem dotyczyło 10 lat i śmiesznie by wyglądało 

podawanie takich szczegółowych informacji, gdzie odbyło się takie spotkanie 10 lat 

wcześniej. Każde takie spotkanie jest poprzedzone kampanią informacyjną, zarówno 

w internecie, jak i na plakatach. Wszystkie te spotkania, i edukacyjne, i akcje, są 

odpowiednio wcześniej nagłaśniane przez nasz wydział, który zajmuje się informacją 

i te informacje przekazywane są mieszkańcom Inowrocławia. Wydaje mi się, że 

podanie daty jest wystarczającym elementem w sprawozdaniu.  

 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Poprzestańmy na tych informacjach, które są podane. 

 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Potwierdzam to, co mówi pan Naczelnik, że w materiałach podaje się tylko daty, 

godzin i miejsc się nie podaje.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

To ja proszę o informowanie Komisji Zdrowia o takich akcjach wcześniej.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Informacje dla Komisji Zdrowia są wysyłane odpowiednio wcześniej, Pani dostaje 

drogą internetową nasze informacje o tych akcjach, które się odbywają.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z realizacji zadań 

wymienionych w „Planie działań w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta 

Inowrocławia na lata 2016–2021” za 2019 r. ? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 12/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu sprawozdania z realizacji zadań wymienionych w „Planie działań 

w zakresie polityki zdrowotnej dla Miasta Inowrocławia na lata 2016 – 2021” za 

2019 r. 

 

Ad 8.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2021 dla 

Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

W sprawozdaniu ujęte są w formie tabelarycznej wszystkie te jednostki, które 

realizują program ochrony zdrowia na terenie Miasta Inowrocławia. Przypomnę 

tylko, że Miasto Inowrocław nie jest organem założycielskim dla żadnej z placówek 

służby zdrowia, bo wszystkie placówki są sprywatyzowane, natomiast szpital jest 

jednostką, która podlega pod powiat.  

 

Dyskusja: 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

W układzie tabelarycznym jest kolumna „liczba osób korzystających ze wsparcia 

(pomocy)/liczba uczestników”. Co to jest za liczba? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

W programie mamy elementy, w których można policzyć liczbę działań i liczbę osób 

korzystających. Przy każdorazowych akcjach, które są zrealizowane jest monitoring. 

Jest podana liczba działań zrealizowanych w tym zakresie i liczba wszystkich osób, 

która skorzystała w ramach tych działań. 

 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 

Czyli te jednostki oprócz swoich działań prowadzą również statystykę ? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

Każda jednostka składając sprawozdanie określa jaka ilość osób uczestniczyła 

w akcji. Te dane zbiera Wydział Spraw Społecznych, Referat Promocji Zdrowia. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na 

lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia za 2019 r. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 13/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta 

Inowrocławia za 2019 r. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za 2019 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

Co roku wójt, burmistrz, prezydent musi złożyć sprawozdanie z realizacji Miejskiej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. Sprawozdanie to pokazuje 

działania wszystkich jednostek na terenie Inowrocławia, które w tej strategii wpisały 

się w poszczególne programy i priorytety. Takim wiodącym ośrodkiem, który 

realizuje to zadanie jest Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 
 

Pytań nie było. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych za 2019 r. 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 14/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za 2019 r. 
 

Ad 9.  Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przewodnicząca Komisji przedstawił propozycje tematów do planu pracy Komisji na 

II półrocze 2020 r.: 

Wrzesień 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

Październik 

- Działania podjęte na rzecz mieszkańców Inowrocławia w związku z koronawirusem 

w 2020 r. Źródła wsparcia dla Miasta Inowrocławia na walkę z epidemią. 

Listopad 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia  na 2021 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na  I półrocze 2021 r. 

Grudzień 

- Funkcjonowanie żłobków na terenie Miasta Inowrocławia. 

Punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Może jakieś wyjście Komisji np. do schroniska Towarzystwa Pomocy im. św. Brata 

Alberta ?  
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia:   

Chciałbym zaznaczyć, że schronisko Towarzystwa Pomocy im. św. Brata Alberta jest 

jednostką, która nie podlega Miastu. Należałoby najpierw z władzami organizacji 

ustalić termin takiego spotkania. A po drugie trudno od nich żądać, żeby 

przygotowali materiały na Komisję. My możemy jedynie poprosić w ramach 

współpracy o jakieś sprawozdanie, ale nie możemy narzucać, że pójdziemy do 

jednostki, która nie jest jednostką miejską. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę w takim razie o przyjęcie proponowanego planu pracy Komisji na II półrocze 

2020 r. Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji na II półrocze 2020 r.? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  i Spraw Mieszkaniowych podjęła 

uchwałę nr 15/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na II 

półrocze 2020 r.  

Projekt planu stanowi załącznik nr 8 do protokółu.  

 

Ad. 10 Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Lidia Stolarska 
 

 

Protokołowała: 

Adriana Leszczyńska 


